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Hei, 

  
Vi kan stille på nytt møte under forutsetning om at den skisse til løsning som blei 

forhandla fram på møte med ordfører blir lagt til grunn. Vedlagt finner du et dokument 
som beskriver denne skissen nærmere. 

  

Gi en tilbakemelding og det ville vært fint om du kan sette opp et par alternativ til 
møtetidspunkt. 

  
mvh 

Atle Lilletveit 

  

  
Den 07.02.2018 12:44, skrev Ingrid Didriksen: 

Hei,  

  

Med bakgrunn i møtet de hadde med ordfører ønskjer rådmannen at vi kallar inn til 

eit nytt møte med dykk som representant for grunneigarane på Listveit. Vi ønskjer at 

vi kjem til einigheit om korleis byggeprosessen for å få vatn fram til Listveit skal 

gjennomførast.  

  

Så langt er det avklart at frå kommunen stiller teknisk drift og rådmannen på møtet. 

  

  

Med vennleg helsing,  

Ingrid Didriksen 

Prosjektleiar 

  

E-post: ingrid.didriksen@radoy.kommune.no 

mailto:ingrid.didriksen@radoy.kommune.no


Telefon: 56 34 90 51 

  

 

  


